
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 8/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 215/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) μελέτης οδοποιίας και 
προσβάσεων γέφυρας Τριποτάμου, β) 
μελέτης τευχών δημοπράτησης γέφυρας και 
οδοποιίας και γ) γεωτεχνικής έρευνας – 
μελέτης στη θέση της γέφυρας Κτηνιατρείου. 

 
       Σήμερα 1 Απριλίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 28-3-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης K. Aσλάνογλου  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Ν. Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης Π. Πιτούλιας  
6. Δ.  Πέτκος Β. Γιαννουλάκης  
7. Ε.  Λελεκάκης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Γ. Ουρσουζίδης Λ. Τσαβδαρίδης Πάρεδροι 
9. Λ. Τάκης Ε. Λευκοπούλου Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ν.  Ουσουλτζόγλου Ι. Ακριβόπουλος  
11. Σ. Γεωργιάδης    
12. Ι.  Τριανταφυλλίδης    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

191/2002 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 215/2002 
απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 217/2002 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

14. M. Σουμελίδης 
15. Α. Ταραλάς 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Θ.  Σιδηρόπουλος 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   
21. Ε. Κουκουρδής 
22. Γ. Μανακούλης 
23. Π. Αγαθαγγελίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 20ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 27-3-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Ευστρατίου Λελεκάκη, που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις Γ/2136/25-5-2000 & Γ/2135/25-5-2000 Συμβάσεις του Δήμου 
μας ανατέθηκαν στους μελετητές Τοκατλίδη Αριστοτέλη, Πολιτικό Μηχανικό & 
Πρασσά Αλεξία, Αρχιτέκτων Μηχανικό οι εξής μελέτες: 
 Α) "Μελέτη Οδοποιίας και προσβάσεων Γέφυρας Τριποτάμου", 
 Β) "Μελέτη Τευχών Δημοπράτησης Οδοποιίας και Γέφυρας". 
 Στα πλαίσια αυτών των συμβάσεων οι μελετητές παρέδωσαν τις εξής μελέτες: 
Την οριστική μελέτη οδοποιίας και προσβάσεων της γέφυρας Τριποτάμου, την 
μελέτη των τευχών δημοπράτησης οδοποιίας και γέφυρας Τριποτάμου και την 
προμελέτη της γέφυρας Κτηνιατρείου. Επίσης προκειμένου να συνταχθούν οι 
παραπάνω μελέτες συντάχθηκε και η υποστηρικτική μελέτη, που αφορά Γεωτεχνική 
έρευνα – μελέτη στη θέση της Γέφυρας Κτηνιατρείου, από την μελετητική εταιρεία 
ΓΕΩΓΝΩΣΗ Α.Ε. 
 Η τελική μορφή της γέφυρας Κτηνιατρείου επιλέχθηκε από την Τεχνική 
Υπηρεσία και τη Διοίκηση του Δήμου Βέροιας. Η επιλογή αυτή έγινε μεταξύ πέντε 
(5) προτεινόμενων λύσεων μετά από συνεργασία της Υπηρεσίας με τους μελετητές. 
Μετά την επιλογή της οριστικής μορφής της γέφυρας οι μελετητές ανάλαβαν και μας 
παρέδωσαν εκτός από το συμβατικό αντικείμενο και την προμελέτη της γέφυρας, 
όπως υποβάλλεται, χωρίς επιπλέον οικονομική επιβάρυνση για το Δήμο μας. 
 Ύστερα από τα παραπάνω υποβάλλονται:  

Α) "Μελέτη Οδοποιίας και προσβάσεων Γέφυρας Τριποτάμου", 
 Β) "Μελέτη Τευχών Δημοπράτησης Οδοποιίας και Γέφυρας", 
 Γ) "Γεωτεχνική έρευνα – μελέτη στη θέση της Γέφυρας Κτηνιατρείου" και  
 Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την έγκρισή τους.    
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Κακοδήμος Μάρκος, υπάλληλος Δήμου: Είναι μία γέφυρα η οποία έχει 
θεωρητικό μήκος 106,20 μέτρα και ενώνει τον Προμηθέα με το κέντρο της πόλης. Η 
γέφυρα αυτή θα είναι στο επίπεδο των 2 δρόμων. Βρίσκονται 31μ πάνω από το 
ποτάμι, θα έχει συνολικό πλάτος καταστρώματος 13μ, που αναλύεται σε πεζοδρόμια 
δεξιά και αριστερά των 2,5μ και σε ένα κυκλοφορούμενο οδόστρωμα 8μ. Δεν είναι 
ευθύγραμμη, είναι ολόκληρη σε καμπύλη. Η καμπυλότητα αυτή συναρμόζει 2 
περιοχές απόλυτα, αλλά δημιούργησε και άλλα προβλήματα. Φιλοδοξία της 
υπηρεσίας και της δημοτικής αρχής ήταν να δοθεί ένα ιδιαίτερο χαρακτηριστικό στη 
γέφυρα. Έγινε μία προσπάθεια να δοθεί στη νέα γέφυρα ένα μοναδικό στοιχείο που 
θα ξεφεύγει από τα κλασικά ευθύγραμμα στοιχεία και στην όψη της γέφυρας έγινε 
προσπάθεια να προσαρμοστεί και να δοθεί ένα ύφος τοξοτής γέφυρας. Με τέτοιο 
άνοιγμα (στα 106μ) και τοξοτή δεν υπάρχει άλλη γέφυρα. Το αποτέλεσμα θα είναι 
μοναδικό για την πόλη μας. Η κλασική γέφυρα θα ήταν οικονομικότερη. Η γέφυρα 
αυτή θα κοστίσει 500εκ ενώ η κλασική θα κόστιζε 350εκ. Οδηγηθήκαμε σε αυτήν τη 
λύση ως μοναδική για την πόλη και για το χαρακτήρα της. Θα είναι ορατή από πολύ 
μεγάλη απόσταση. Θα φωτιστεί κατάλληλα και από επίγεια, (μέσα από το ποτάμι) και 
εναέρια. 
 Δήμαρχος: Έχουμε σύστημα βίντεο – προβολής σ' αυτό το χώρο ώστε οι 
παρουσιάσεις να προβάλλονται απευθείας στην οθόνη. Στο εξής οι παρουσιάσεις έτσι 
να γίνονται. 
 Κακοδήμος: Η λύση αυτή επιλέχτηκε από μία σειρά 5 λύσεων. Υπήρχαν και 
άλλες οικονομικότερες αλλά και ακριβότερες λύσεις. 
 Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 



 Τσαμήτρου: Πρόκειται για ένα σοβαρό έργο. Δεν θα έπρεπε το θέμα αυτό να 
έρθει και στην επιτροπή τεχνικών θεμάτων; 
 Αγαθαγγελίδης: Από ποιους έγιναν οι γεωτεχνικές μελέτες; Αξιοποιήθηκαν τα 
αποτελέσματά τους; Ποιος επέλεξε το σχήμα; 
 Κακοδήμος: Οι γεωτεχνικές μελέτες έγιναν από την εταιρεία "ΓΕΩΓΝΩΣΗ 
Α.Ε.". 
 Αγαθαγγελίδης: Ποιος έχει την εταιρεία; Η «Θεμελιοδομή»; 

Δήμαρχος: Δεν γνωρίζω, μπορεί. 
Κα Τσαμήτρου δεν υπάρχει χρόνος για επιτροπή. Αυτήν την στιγμή η μελέτη 

έχει την έγκριση περιβαλλοντικών επιπτώσεων από την Ν.Α., έχουμε προϋπολογισμό, 
έχουμε πλήρη μελέτη, έχουμε τεύχη δημοπράτησης και εξασφαλισμένη πίστωση 
960εκ. μέσα από το ΠΕΠ που διαχειρίζεται η Ν.Α. Πρέπει λοιπόν να πάρουμε 
σήμερα την απόφαση. Αύριο θα πάω στην Αθήνα. Πρέπει να περάσει το έργο αυτό, 
όπως και το κολυμβητήριο, από το Συμβούλιο Τεχνικών Έργων του Υπουργείου 
Εσωτερικών. Στο επόμενο Δ.Σ. πρέπει να τελειώσουμε σ' ότι αφορά τις 
απαλλοτριώσεις ή τις διοικητικές αποβολές, γιατί χωρίς την ξεκαθάριση του 
ιδιοκτησιακού καθεστώτος δεν μπορούμε να υποβάλλουμε φάκελο στην 
διαχειριστική αρχή προκειμένου να έχουμε την έγκριση της πίστωσης και της 
δημοπράτησης. Κατά συνέπεια, ότι πληροφορίες θέλετε, ζητήστε τες τώρα. Είμαστε 
στην τελευταία ευθεία. Πρόθεση της δημοτικής αρχής είναι το καλοκαίρι να 
δημοπρατήσει το έργο.  

Λελεκάκης: Αυτό θεωρείται προμελέτη. Μετά θα είναι η μελέτη-κατασκευή. 
Θα έχουμε την ευκαιρία να δούμε και προτάσεις από τις Τεχνικές Εταιρείες που θα 
λάβουν μέρος σ' αυτήν την ιστορία και οι οποίες μελέτες θα αξιολογηθούν. Θα 
συνταχθεί επιτροπή τεχνικών από το Δήμο που αξιολογήσει τις μελέτες πριν ακόμα 
ανοιχτούν οι οικονομικές προσφορές. 

Σκουμπόπουλος: Δεν έχουμε αντίρρηση για την κατασκευή του έργου. Όμως 
για άλλη μία φορά την τελευταία στιγμή ερχόμαστε να εγκρίνουμε μελέτες που 
προεπέλεξαν υπηρεσιακοί παράγοντες και η δημοτική αρχή, όπως αναφέρει το 
εισηγητικό σημείωμα. Θα έπρεπε να περάσει από την αρμόδια επιτροπή του Δ.Σ. Ο. 
κ. Κακοδήμος είπε ότι η λύση αυτής της γέφυρας θα κοστίσει 500εκ ενώ η άλλη θα 
κόστιζε 350εκ. Υπάρχει όμως η ασφαλιστική δικλείδα του τελικού διαγωνισμού 
(δημοπράτηση) όπου θα μπορέσουμε να πούμε τότε τις απόψεις μας για την πιο 
καλύτερη λύση. 
 Θα έπρεπε να περάσει το θέμα από την Επιτροπή Τεχνικών του Δ.Σ. για να 
έχουν οι τεχνικοί συνάδελφοι καλύτερη εισήγηση, χωρίς να σημαίνει ότι αυτή που 
μας έγινε από την υπηρεσία δεν είναι καλή.   

Τάκης: Ως κάτοικος της περιοχής σας εναφέρω ότι ήταν όνειρο ετών αυτό. 
Είναι πολυτέλεια να στείλουμε ξανά στην επιτροπή τεχνικών θεμάτων ένα θέμα το 
οποίο ωρίμασε και είναι έτοιμο για να γίνει δημοπράτηση.  

Θα υπάρξει κυκλοφοριακή αποσυμφόρηση μέσω της γέφυρας και ευκολία 
στους πεζούς κατοίκους.  

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι.  
Αγαθαγγελίδης: Ψηφίζω λευκό.  

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 27-3-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Ε. Λελεκάκη. 
2.- Ότι με τις αριθ. πρωτ. Γ/2136/25-5-2000 & Γ/2135/25-5-2000 συμβάσεις του 
Δήμου ανατέθηκαν στους μελετητές Τοκατλίδη Αριστοτέλη, πολιτικό μηχανικό & 
Πρασσά Αλεξία, αρχιτέκτονα μηχανικό οι μελέτες α) Μελέτη οδοποιίας και 



προσβάσεων Γέφυρας Τριποτάμου και β) Μελέτη Τευχών Δημοπράτησης Οδοποιίας 
και Γέφυρας. 
3.- Ότι στα πλαίσια των παραπάνω συμβάσεων οι μελετητές παρέδωσαν την οριστική 
μελέτη οδοποιίας και προσβάσεων της γέφυρας Τριποτάμου, τη μελέτη των τευχών 
δημοπράτησης οδοποιίας και γέφυρας Τριποτάμου και την προμελέτη της γέφυρας 
Κτηνιατρείου. 
4.- Ότι προκειμένου να συνταχθούν οι παραπάνω μελέτες συντάχθηκε και η 
υποστηρικτική μελέτη, που αφορά Γεωτεχνική έρευνα – μελέτη στη θέση της 
Γέφυρας Κτηνιατρείου, από την μελετητική εταιρεία ΓΕΩΓΝΩΣΗ Α.Ε. 
5.- Ότι μετά την επιλογή της οριστικής μορφής της γέφυρας, η οποία έγινε από την 
Τ.Υ.Δ.Β. και τη διοίκηση του Δήμου, οι μελετητές ανέλαβαν και παρέδωσαν εκτός 
από το συμβατικό αντικείμενο και την προμελέτη της γέφυρας, όπως αυτή 
υποβάλλεται. 
6.- Την ανάγκη έγκρισης των παραπάνω μελετών προκειμένου να προχωρήσει η 
διαδικασία για την κατασκευή του εν λόγω έργου. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τις υποβληθείσες μελέτες: α) «Μελέτη Οδοποιίας και 
προσβάσεων Γέφυρας Τριποτάμου» και β) «Μελέτη Τευχών Δημοπράτησης 
Οδοποιίας και Γέφυρας» όπως αυτές συντάχθηκαν από τους μελετητές Αριστοτέλη 
Τοκατλίδη, πολιτικό μηχανικό και Αλεξία Πρασσά, αρχιτέκτονα μηχανικό. 
 Β) Εγκρίνει την υποβληθείσα «Γεωτεχνική έρευνα – μελέτη στη θέση της 
Γέφυρας Κτηνιατρείου» όπως αυτή συντάχθηκε από την μελετητική εταιρεία 
ΓΕΩΓΝΩΣΗ Α.Ε. 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   215 / 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Λ. Τάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-4-2002 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΚΟΥΡΟΥΖΙΔΗΣ 
  
 


